
Reactie van de VNPI op onze bevindingen wat betreft het inzamelen van plastic flesjes voor 
statiegeld 
 
“Op de rijksweglocaties is de innameverplichting doorgevoerd. Klopt het dat u duidt op het feit dat 
flesjes die niet op de locaties worden verkocht soms niet worden ingenomen?  
 
Dit kan mogelijk als oorzaak hebben dat bij sommige organisaties de codes van deze ‘vreemde’ 
flesjes niet worden herkend door de kassasystemen. 
 
Tevens merken wij nog op dat onze sector, overigens net als andere sectoren, momenteel kampt met 
een personeelstekort als gevolg waarvan er relatief vaak nieuwe medewerkers op de locaties werken 
en er wellicht met de informatieverstrekking op het punt van statiegeld een verbeterslag gemaakt 
dient te worden.  
 
Daarom zeggen wij u hierbij toe – uiteraard na ontvangst van meer gedetaileerde informatie, zoals 
welke locaties het betreft – hiermee aan de slag te gaan.  
 
De leden geven aan dat alle bij ons aangesloten rijkswegen meewerken aan de regeling en uiteraard 
streven wij er als sector naar dat flesjes bij ons kunnen worden ingeleverd.” 
 


